
Kære alle 
Vi var 10 til stede til Kongelundsmødet og afbud fra to hos 
Birgit og Helge (igen) 
Helge var ordstyrer  
Ulla L. referent 
Vi startede med at synge Al-Roj sangen på melodi 
Barndommens land lavet af J. P. 
 Siden sidst 
Jørgen kunne fortælle om Makmout, at han nu er sat i fase 
3, hvilket kan betyde, at han skal overflyttes til udrejse.  
Det kan blive til Sandholm, Avnstrup eller Kærshovedgård. 
Han har været i KBH. til hjemsendelsessamtale og også talt 
med sagfører. Han vurderer, at han ikke som næsten  
blind efter 22,5 år i DK og uden familie i Bagdad vil blive 
sendt hjem. Men ellers går det videre til 
Menneskeretskommisionen. 
Jørgen K. har som altid været en god støtte for ham, også i 
dette forløb. 
Vi har fået tak fra Michala Bendix for de 1200 kr., vi har 
sendt til Refugee wellcome. 
Vi har ikke hørt noget fra Mette Roerup om de 1200 kr, der 
for anden gang er sendt til transportpenge til hendes 
videreformidling. 
Stormødet: Langt indlæg fra hende om de unges 
situation Avnstrup har meget brug for flere penge, end hun 
vil lægge ud. 
Det blev aftalt på Stormødet, at vi fremover sender til vores 
kasserer Henrik Mottlau på Bfas konto , som så sender 
videre.  
Sidste gang ved Demo Rundetårn var der kun 2 med Leif 
Bork og Kirsten Gaard. Fra vores gruppe er der ikke kræfter 
fra mange.  
Men både Jørgen og Karin vil forsøge at komme. Næste 
den tredje torsdag i måneden kl 15-16. 



Der var evaluering af Ungdommens folkemøde, og der var 
enighed om på Stormødet, at fortsætte også med Håbets 
træ næste år.  
Det blev "Det Åbne Gymnasium", der var den glade 
modtager i år. Fra os deltog Gyda, Alice og Ulla L. 
En meget aktiv bedsteforældre er Ete Forchammer. Hun 
havde flere forslag til ture for børnene i Avnstrup. Der er 
skovtur i samarbejde  
med Dansk naturfredningsforening torsdag den 17.10. kl 
13.30 -16.30. Flere planer fra hende på "tegnebrættet" 
 Der blev også opfordret til at komme den 24. november 
med sit Zoo-kort, hvis man har et sådant og hjælpe kvinder 
med børn fra Avnstrup  
ind på de gratis gæstedage. Flere planer fra hende på 
"tegnebrættet" 
Næste Stormøde er 14. november kl 11 - 14 Altså om 
dagen i den mørke tid. 
Vor gruppes fremtid: Dette punkt var på sidste gang med 
få deltagere. Vi havde en længere snak om fremtiden. 
Referenten ville være meget skuffet over, 
 ikke at have denne gruppe og referere til på fx. 
Stormøderne. Det blev beslutte at fortsætte gruppen. Men 
Ilona og Else Margrethe vil desværre stoppe nu.  
Hvis de skal af maillisten, må de selv meddele til Torben 
Bror. Men vi har jo mange på maillisten, som ikke er rigtig 
med i gruppen, men åbenbart gerne vil  
orienteres om arbejdet. 
Evt. Jørgen Anbefalede den 20.10. filmpremiere på Søren 
Vinterbergs "En familie som vores" om danskere som 
flygtninge. 
Karin fortalte om Kvinder i Sort, som er meget meningsfuldt 
at være med i. De skal være fem, for at det kan lykkes. 
Henny fortalt om Krystalnatten på Kultorvet den 9. 
november kl 17.30. Vigtigt i denne tid. 



Jørgen vil skrive et læserbrev om kvinderne fra 
Kærshovedgård, som på grund af, at de ikke selv må lave 
mad, skal have kantineordning på Avnstrup, 
 og det trækker i langdrag så urimeligt. En er blevet 
voldtaget dernede. 
Næste møde den 3.11. også hos Birgit og Helge 
OBS! Minus møde den 1.12. 
Første i 2025 er den 5.1. hos Ulla Liberg


